

Title (en)

Package for paper handkerchiefs.

Title (de)

Verpackung für Papier-Taschentücher.

Title (fr)

Emballage pour mouchoirs en papier.

Publication

**EP 0547424 A1 19930623 (DE)**

Application

**EP 92120465 A 19921201**

Priority

DE 4141518 A 19911216

Abstract (en)

2.1. Paper handkerchiefs (10) and similar cellulose products are sold in soft packages. An outer covering (blank 11) consists of paper or of a (plastic) film. A removal opening (19) in the region of a front wall (12) is constructed to have a far smaller width than the front wall (12). Equally, a closure flap (23) which covers the removal opening (19) in the closed position has a smaller width than the front wall (12) so that any dimensional deviations of the packages do not lead to undesirable package shapes. 2.2. The closure flap (23) is constructed as part of an outer tab (28) of an end wall (16) of the package. This part of the closure flap (23) is firmly connected to folding tabs of the end wall (16) arranged below it so that the removal opening (19) extends only up to one transverse edge (22). <IMAGE>

Abstract (de)

2.1. Papier-Taschentücher (10) und ähnliche Zellstoffprodukte werden in Weichpackungen angeboten. Eine Außenumhüllung (Zuschnitt 11) besteht aus Papier oder einer (Kunststoff-)Folie. Eine Entnahmehöffnung (19) im Bereich einer Vorderwand (12) ist mit deutlich geringerer Breite ausgebildet als die Vorderwand (12). Desgleichen hat eine die Entnahmehöffnung (19) in Schließstellung überdeckende Verschlußbläsche (23) eine geringere Breite als die Vorderwand (12), so daß etwaige Maßabweichungen der Verpackungen nicht zu unerwünschten Packungsgestaltungen führen. 2.2. Die Verschlußbläsche (23) ist als Teil eines Außenlappens (28) einer Stirnwand (16) der Packung ausgebildet. Dieser Teil der Verschlußbläsche (23) ist fest mit darunter angeordneten Falztaschen der Stirnwand (16) verbunden, so daß sich die Entnahmehöffnung (19) nur bis zu einer Querkante (22) erstreckt. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65D 5/02; B65D 75/08; B65D 83/08; B65D 85/16**

IPC 8 full level

**A47K 10/20** (2006.01); **B65D 5/02** (2006.01); **B65D 75/08** (2006.01); **B65D 75/52** (2006.01); **B65D 83/08** (2006.01); **B65D 85/07** (2017.01);  
**B65D 85/16** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B65D 75/08** (2013.01 - EP US); **B65D 75/52** (2013.01 - EP US); **B65D 83/0847** (2013.01 - EP US); **Y10S 206/812** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [X] DE 9103648 U1 19910627
- [A] DE 3416984 A1 19851114 - TANDEM GMBH METHODENBERATUNG F [DE]
- [A] DE 9006537 U1 19900816
- [AD] DE 8319608 U1 19841220

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0547424 A1 19930623; EP 0547424 B1 19960306**; CA 2084982 A1 19930617; CA 2084982 C 19990831; DE 4141518 A1 19930617;  
DE 59205588 D1 19960411; ES 2084254 T3 19960501; JP 3372071 B2 20030127; JP H0654776 A 19940301; US 5564562 A 19961015

DOCDB simple family (application)

**EP 92120465 A 19921201**; CA 2084982 A 19921209; DE 4141518 A 19911216; DE 59205588 T 19921201; ES 92120465 T 19921201;  
JP 33639792 A 19921216; US 54731695 A 19951024